
Diego, qué treuries tu del fútbol, 
si poguessis? Qué reformaries? 

Jo treuria el fora de joc (ca-
ram, quina coincidéncia!) Per a mi 
és una regla que resta espectacle al 
fú tbo l , i també priva que es mar-
quin més gols, molts més gols. 
També mirarla de " re fo rca r " la 
imparcial i tat deis senyors colegiats 
( l legeixi ' s arbitres). Si han de co-
brar més, dones que siguin profes-
sionals. Freqüentment et trobes 
que f ísicament no están preparats, 
i aixó no pot pas ser. 

"PUJAR DE CATEGORIA ES 
LA MEVA MAXIMA ASPIRA-
CIO, LA DE LA JUNTA I LA 
DELS JUGADORS, QUE SON 
QUI MES HO MEREIXEN". 

"A LA ROCA HI HA MASSA 
EQUIPS. S'HAURIA DE MIRAR 
DE UNIFICAR-HO, PERQUE 
AMB AQUESTA DESUNIO NO 
PODREM MAI SER RES". 

Però su poso que no es pot parlar 
amb els mateixos termes d ' arbi-
tres de Primera Divisió, per exem-
ple, que d ' àrbitres de Juvenils o 
Infantils, és a dir, dels que us 
trobeu vosaltres aquí, en definiti-
va. 

No, per descomptat. Però 
jo, del que em queixo, dins del 
que ens afecta a nosaltres, és que 
un àrbitre -i t ' asseguro que es 
dona el cas- comenci dissabte a 
arbitrar, i no acabi fins diumenge, 
amb un munt de parti ts i, amb 
un percentatge mol t elevai, amb 
un munt d ' escàndois, errades i 
injustícies. . . perqué aquests se-
nyors ja en tenen prou amb un 
part i t . Es ciar, després passa el 
que passa. Ja podem ensenyar a 
la canalla, ja, que si després vénen 
ells i Ino fan de to t al revés. . . 
Sincerament, crec que la seva feina 
es d i f íc i l . Però haurien de fer-se 
exàmens, veure quins estan capa-
citats i quins no; i obrar en con-
seqüéncia. 

Aspecte obligat a tractar és el 
fútbol aquí a La Roca. Ja por-
tes anys entre nosaltres i conei-
xes prou bé el tema. Quins pro-
blèmes hi trobes, tu? 

Crec que estarás amb mi 
en que hi ha massa equips. S 'hau-
ria de mirar d ' unif icar-ho, això. 
Ben segur que La Roca seria més 
nomenada del que ho és ara. Ha-
vent-hi aquesta desunió, no pot 
mai ser res, creu-me. 

Reaiment estic amb tu. I, qué 
me' n dius, de I ' ESPORT RO-
QUEROL, en general? 

Dones que I ' handbol és 
el que mi l lor va. Es 1' esport més 
arreiat al pöble, històricament. Per 
altre cantó, s ' hauria de fer bás-
quet, per exemple. El futbol-sala 
pel qui li agradi, dones crec que 
s ' hauria de donar t o t el suport 
que mereix. 

Bé, però anem a conéixer més un 
aspecte que ben segur interessa 
als lectors, i que no és sino el Ju-
venil " A " , aquest equip que está 
en la millor de les situacions per a 
ascendir de categoria (a la Segona 
Divisió) i també aquest equip que 
s' escapa de la vuígaritat del fút-
bol del nostre poblé. 

En Diego ens explica que "vaig 
començar a I ' infant i l , a meitat 
de temporada, després que em 
veiés obligat a deixar I ' equip del 
C.F. La Roca (amb qui portava 
5 anys entrenant), per diferéncies 
amb alguns dels seus membres. 
L ' any següent vaig agafar el Juve-
ni l , amb el que vam acariciar I 'as-
cens. I aquesta temporada, dones 
ja ho veus; tenim la sort d 'anar al 
davant i amb aspiracions de pujar. 
Part icularment és la meva màxima 
aspiració, em farla molta i l. lusió 
assolir r ascens. I estic segur que 
també ho és per la Junta i. sobre-
to t , pels nanos, que són qui més 
s ' h o mereixen". 

La trajectòria de I ' equip aquesta 
temporada és clarament impara-
ble. Aquests nanos, com a juga-
dors, són fenomenals. Però per 
parlar d ' altres aspectes potser tu 
ets qui més eis coneixes. 

Hi ha de to t . En general 
són mol t macos tots. Tal com es-
tan les coses avui dia, no em puc 
pas queixar, es portan bé. Real-
ment es pot fer qualsevol cosa. Ló-
gicament, has d ' emprenyar-te en 
alguna ocasió, però això ja se sap! ! 

Diga' ns el tipus de preparado 
que els proporciones. Qué valores 
més, la física, la tècnica, la táctica, 
la psicologia. . .? 

Sempre fem una mica de f i -
sica als entrenaments. Es mol t im-
portant fer exercicis de tota mena, 
i carreras i esprints. Després, en la 

segona part de I ' entrenament to-
quem pi lota. A q u í és on es tracta 
I ' aspecte técnic i el táct ic, dones 
els jugadors han de demostrar el 
toe de pi lota, fixar-se en els canvis 
de joc. En f i , el que es fa en un 
part i t normal, a la vegada que 
anem rect i f icant les táctiques; 
marcatges, desdoblaments, etc. 

AQUESTS NANOS RENDIRIEN 
MES EN CATEGORIES MES AL-
TES. ELS SOBRA CATEGORIA 
PER A FER-HO". 

Quin sistema intentes inculcar ais 
teus jugadors? 

El qui jo els intento ense-
nyar és en primer Hoc que no re-
t inguin massa la p i lota; la pi lota ha 
de córrer, intentar fer canvis de 
joc, d ' un cantó a un altre. Pel que 
respecta al sistema de joc, el que 
miro sempre és de potenciar la 
mit ja. Acostumo a posar 3 mit jos 
fixes, i un altre de més Iliure, el 
qual se sumará més a la defensa o 
més a I ' atac segons I ' equip rival : 
el que hem fet més aquest any ha 
estât el 3-4-3, 

Per acabar, veus els teus jugadors 
jugant a segona Divisió? 

Sincerament, els veig a sego-
na i et diré que inclús més amunt i 
to t . A rnés, estic convençut de que 
jugant en catégories més altes a-
quests xavals rendirien encara més, 
perqué els sobra qual i tat per estar 
jugant on juguen. 

I ets conscient de que pot venir un 
equip gran i fitxar-ne algún? 

Sí, crec que hi ha jugadors 
que podrien estar en equips grans, 
bé sigui el Granollers, bé inclús 
r Espanyol. El cas de ' n Caries 
Clascà és potser el més ciar. En 
general, tots tenen una categoria 
excel-lent, però en Caries sobre-
surt per la seva força física. També 
hi ha el " C a t x u t x u " , que potser li 
manca una pél de técnica per ser 
un magnif ie central. 

No ho dubten. El Juvenil " A " de 
la Penya està brillant amb Hum 
propia pels camps de la nostra 
comarca, dignificant i ' ESPORT 
ROOD E ROL. Que no es trenqui 
la ratxa i que I ' ascens sigui aviat 
una realitat. 

F.R. 
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